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klageadgang, som den nye ordning indebærer, 
vil tvangsindlagte og tvangstilbageholdte pati- 
enter naturligvis fortsat være undergivet det til- 
syn, som Folketinget i henhold til grundlovens 
§ 71, stk. 7, udøver med behandlingen af admi- 
nistrativt frihedsberøvede personer. 

Idet jeg i øvrigt henviser til lovforslaget og de 
ledsagende bemærkninger, skal jeg hermed an- 
befale forslaget til det høje Tings velvillige be- 
handling. 

Mogens Elvensø (FP): 
Som ordfører for forslagsstillerne fremsætter 

jeg hermed: 
Forslag til lov om bureaukratbefriet nedriv- 

ningsret. 
(Lovforslag nr. L 68). 
Jeg henviser til lovteksten og til de ledsagen- 

de bemærkninger. 

Svend Jakobsen (S): 
Som ordfører for forslagsstillerne tillader jeg 

mig herved at fremsætte: 
Forslag til lov om ændring af  lov om valg til 

Folketinget. (Omkostningstillæggets regulering, 
nyt pristal). 

(Lovforslag nr. L 75). 
Jeg henviser i øvrigt til de bemærkninger, der 

ledsager lovforslaget, og anbefaler det til Tin- 
gets velvillige og hurtige behandling. 

Leif Hermann (SF): 
Som ordfører for forslagsstillerne tillader jeg 

mig herved at fremsætte: 
Forslag til folketingsbeslutning om begræns- 

ning af  forbruget af  chlorfluorcarboner (CFC). 
(Beslutningsforslag nr. B 9). 
Jeg henviser til de bemærkninger, der ledsa- 

ger forslaget, og anbefaler det til Tingets velvil- 
lige behandling. 

Den første sag på dagsordenen var: 

1) Spørgsmål om fremme af forespørgsel nr. F 5: 
Forespørgsel til udenrigsministeren [om, hvil- 

ke oplysninger ministeren kan give om den uden- 
rigspolitiske situation]. 

Af Ritt Bjerregaard (S), Engell (KF), Ebba 
Strange (SF), Ivar Hansen (V), Dohrmann (FP), 
Marianne Jelved (RV), Arne Melchior (CD) og 
Glønborg (KRF). 

(Forespørgslen anmeldt 12/10 88). 

Formanden: 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af 

denne forespørgsel, betragter jeg Tingets tilla- 
delse dertil som givet. (Ophold). Den er givet. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

2) Spørgsmål til ministrene: 

Spm. nr. S 63 

1) Til miljøministeren af: 

Margrete Auken (SF): 
»Kan ministeren afkræfte ethvert rygte om, 

at regeringen har planer om at skaffe staten 
indtægter ved at sælge ud af statsskovarealer- 
ne?« 

Skriftlig begrundelse 

Ifølge Danmarks Naturfredningsforening 
påtænker regeringen at sælge ud af statsskov- 
arealerne. 

Margrete Auken (SF): 
På Danmarks Naturfredningsforenings re- 

præsentantskabsmøde den 8. oktober kom der 
lidt pludseligt et rygte frem om, at der var pla- 
ner om at sælge ud af statens skovarealer. Det 
vakte bestyrtelse og forfærdelse blandt repræ- 
sentantskabets medlemmer, og vi diskuterede 
på mange måder, hvad der kunne gøres, men 
fandt alligevel ud af, at det bedste var at få mi- 
nisteren til at love os, at det rygte var en and. 

Det har ministeren heldigvis sagt til verdens- 
pressen, men det ville være dejligt også at få 
sagt her i folketingssalen, at det skal vi sandelig 
ikke være bange for at nogen kunne finde på at 
gøre. 

Miljøministeren (Lone Dybkjær): 
Til fru Margrete Auken vil jeg sige, at det jo 

heldigvis næsten altid eller i hvert fald ofte er 
sådan, at rygter ikke er sande, og i overensstem- 
melse hermed kan jeg sige, at det ikke er min 
agt at sælge skovarealer. 

På finanslovforslaget for 1989 er det forud- 
sat, at der skal ske salg af statsaktiver for 700 
mio. kr. Miljøministeriet skal naturligvis delta- 


